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PŘIHLÁŠKA KANDIDÁTA - VOLBY VEDENÍ KLUBU 

Osobní údaje kandidáta 

Jméno kandidáta: Jan Tomíček 

Od kdy jsem členem klubu: Od roku 2003 

Současná funkce v klubu: Předseda klubu 

 

Jaká je vaše motivace pro kandidaturu? 

Zachovat klubu jeho hodnoty, činnost i pověst a nadále je rozvíjet. Zajistit fungování klubu i 

v budoucnosti. 

Teze volebního programu: 

Jak si představujete budoucí vedení klubu? 
 
(počet členů, případné preference obsazení 
pozic ve vedení atd.) 

Doufám a věřím že zůstane stejné, protože 
v tomto týmu bych rád pokračoval 

Co chcete změnit na současném stavu 
fungování klubu? 
 

Nemyslím si, že by něco fungovalo vyložené 
špatně, ale některé věci bych rád posílil. 

- Souznění členů s tím, že náš klub není 
jen závodní posádka. 

- Větší péče o klubové vybavení. 
- Větší zapojení, většího množství členů. 

Jaká je vaše představa budoucího zaměření 
klubu? 
 

Zachovám myšlenku, že náš klub je místem pro 
všechny zájemce o pádlování, kterým se líbí 
spojení sportu, tradic, zábavy i prostého trávení 
času s kamarády. Pro ně všechny by náš klub 
měl být zázemím. 

Jak chcete do budoucna klub dále rozvíjet. 
 
 

Určitě je třeba rozvíjet členskou základnu a 
nadále získávat nové členy. K tomu je třeba 
rozšířit dosud používané metody, zvětšit záběr, 
ale zároveň jej zacílit. potenciál vidím v rodinách 
a juniorech. 
 
Je třeba ale členy neztrácet, a tak bych se chtěl 
více zaměřit i na činnosti mimo tréninky, 
nezávodní akce a TB akce. Tak, aby členům bylo 
umožněno se realizovat, s myšlenkou, že každá 
činnost je potřebná a prospěšná. V tomto 
ohledu pak případně upravit motivační 
program, aby ještě progresivněji zohlednil 
zapojení členů. 
 
Chtěl bych také zvláště posílit naše postavení na 
TJ Kotva a získat zde zázemí a větší zapojení do 
dění na Kotvě i v souvislosti s probíhající 
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přestavbou a dalšími změnami. Ráb bych v té 
souvislosti stabilizoval naše zázemí a majetek 
klubu a přinesl takový režim, který zajistí péči o 
majetek formou pravidelných údržeb, oprav a 
obměny vybavení. 

Jak chcete osobně přispět rozvoji klubu.  
 
(osobní zodpovědnost či preference) 

Chci pokračovat v zajišťování chodu klubu, 
organizaci vnitřních činností. Dále bych rád 
pokračoval v organizaci TB akcí a komerčních 
akcí dračího a lvího tance. 
 
Ty jako vždy beru i nadále jako svou srdeční 
záležitost. 

 

Prostor pro ostatní body programu a vyjádření kandidáta: 

Rád bych v tomto roce oprášil myšlenku „strategického plánu klubu“ který by ukazovala směřování 

klubu a cesty, jak vytyčených cílů dosáhnout. Součástí tohoto plánu by měl být také finanční plán, 

který by dle mého názoru zlepšil vnímání klubových financí u členů klubu. V této souvislosti také 

oživit možnosti sponzorování, resp. žádostí o dotace. 

V rámci náboru členů bych se chtěl kromě stávajících metod podívat i na nové oblasti, jako jsou 

rodiny s dětmi, nebo děti a studenti. Zde bych chtěl využít zkušeností z již pořádaných akcí pro školy 

jako jsou závody, rozlučky ročníků, dětské dny, letní a příměstské tábory. Chtěl bych zkusit nabízet 

dračí lodě i na další akce jako „atrakci“ pro zvýšení povědomí o našem klubu – Město jinak, dny 

Vltavy, letecké dny       apod. 

Chtěl bych revidovat klubové vybavení a rovněž jeho uskladnění na TJ Kotva – viz snahy o zlepšení 

situace na TJ Kotva. Sklady by měly získat podobu, kde příprava vybavení bude hračka a ne úkol pro 

hledače pokladů s baterkou. Naši členové by měli mít k dispozici výborné vybavení ať už na tréninky 

či závody, ale také na pořádání TB akcí a komerční činnost. Činnost pro klub by se měla členům 

v dobrém vrátit.  

Pokud jste dočetli až sem tak vám děkuji za pozornost a děkuji předem za váš hlas! 


